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  טון  -חרוב

 השבועון שנותן את הטון 

 
 .....   אז מה היה לנו 

 
 
למרות שנדמה לנו שהיא עברה מהעולם מתברר שמשרד הבריאות עדיין מתעקש שהיא פה   –קורונה  •

יתגלה פה  למקרה שחס וחלילה )או כפי שהעו"ד כותבים חו"ח(  מסודר ולכן נדרש מאיתנו לקיים מערך 
 חולה קורנה.  

,  אורן יקבל הודעה מהמועצה(  בכל מקרה)  חלית בקורונה עליך להודיע לאורן דורון  וחו"ח  היהאז ככה ...
יפורטו האנשים שהיית במגע  למילוי טופס בו יבקש את הסכמתך שיוכשר לכך, אורן או מי מטעמו 

כמו כן, נבקש את הסכמתך לפירסום שמך בקהילה  מרצון(, עצמי )הם יתבקשו להיכנס לבידוד איתם 
נעה ח. אחראית לכל הפרסומים שיהיו בקהילה. שרה ארליך   ,תיתן את הסכמתךהיה ו .)לא חייבים(

שלא   .... )אוכל, תרופות וכו'(. ו ושל החולה ומשפחתוועדת עזרה הדדית יהיו אחראים לסיפוק צרכיו 
 נזדקק להפעלת כל המערך הזה.... 

 
אישר השקעה מקרן  הועד    .שכונת החורשראות  יבנושא שידרוג נקיבל סקירה  ו ניפגש השבוע    –ועד האגמ   •

"מתקני נינג'ה" לטובת הילדים. בנוסף  להקים מדשאות ולשתול הכוונה  ,גפני- שצ"פ מטרניבתשתיות 
 תוכנית לשדרוג גן השעשועים הקטן ליד משפ' קיי.    אושרה

 
הקורונה טרפה את  ")על שנת התרבות שהייתה הועד שמע גם מיואב גפני ומאורנה אלבז סיכום ביניים 

ועל תובנות חלקיות בעניין   ("הקלפים וגרמה לשינוי תוכניות שעל בסיסן נבנה חלק הארי של התקציב
 . ("מרגישים את חדוות העשייה ,הרבה אנשים התנדבומודל מנצח...")  מודל ועדת המתנדבים

 
במהלך תקופת  הועד קיבל דיווח כי שעניינו חוסן קהילתי בתקופת הקורונה. בנוסף קיים הועד דיון 

  למידע ורעיון שניתן בהמשך הקורונה הוצעו עבודות זמניות למי שאיבד את עבודתו באופן זמני/קבוע. 
עלתה הצעה לבנייה של בנק חברתי/כלכלי בכל מיני דרכים )תרומות, גיוס  בפורום מנהלי קהילה, 

לצורך  ות הקורונה.  המונים( לטובת עזרה כלכלית לבעלי עסקים קטנים שנקלעו לקשיים במהלך ובעקב 
להזמין אנשים לפנות לנעה,  והועלו כמה רעיונות כמו :  במיפוי הצרכים והנזקקים לעזרה.    ךיש צורסיוע  

  , שמזמינים אנשים לפנותוכו' אך ברור שלפני  לשלוח שאלון אנונימי, לשאול את "יודעי הדבר" ביישוב
היות טוב לטווח רחוק אך לא לטווח  כלכלי יכול ל חברתי/הבנק ה ופתרון בקנה  חשוב שיהיה פיתרון 

תקציב  הצעה לקיצוץ בתקציב והפניית הסכומים שיקוצצו ל   הטיל הועד על נעה להגיש לוך  לפיכ   .הקרוב
 .  אמורה לקבל את אישור האסיפההצעת הקיצוץ כמו כן, להציע קריטריונים לסיוע.  .ערבות הדדית

 

בשעה   25.6 -ביום חמישי הלניראות ותחזוקת שכונת החורש.  תחושות הנוגעותושוב  –פגישה בחורש  •
אני חוזרת    בפגישה נשמע ונשמיע...הפגישה תתקיים בכיכר כרמון.  .תושביםהניפגש עמרי ואני עם    17:30

  , ענות הכתובת הנכונה היא אני ולא קבוצות הווטסאפטאם יש תלונות או  ,ומבקשתופונה 
לאנשים שבאמת משקיעים את זמנם בהתנדבות כדי  עצוב התבטאויות כאלו עושות מצב רוח חבל...

לפני שמגיעים  מוצע בחום ש זה סתם מוציא את החשק לעשות משהו.... לשפר את איכות חיינו ו
 העובדות במלואן.כל לשמוע את    ,למסקנות
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שר התקשורת יועז   ... חתיך בממשלה..השר הכי ?  אתם יודעים מי ישב לידי השבוע – איזו התרגשות  •

הגרועה  ל איכות בגל ואפילו ברברתי עצמי לדעת על סדרות שאני מפספסת  אוי כמה שהסמקתי ... הנדל
בזכות עמית הבלתי נלאית שלנו נודע לנו שהשר מבקר בגולן ושהוזמנו כמה מנהלי  ...התקשורתשל 

אז כמובן שנדחפנו )אני לישיבת מנהלי קהילה ואיתי נתן לפגישה עם   ,קהילה ותושבים להיפגש איתו
 התושבים(.  

 
סיבים, כל אחד  עד שנתיים מחוברים כולם ב: לאחר ששטחנו בפניו את המצוקות שלנו זה מה ששמענו

כסף יופקד  אזי לדווח ואז הוט יקנסו וה , מוזמן לבקש מהוט חיבור הם מחויבים לכך ואם לא יסכימו
יממן משרד התקשורת חיבור על ידי חברות מתחרות. בזק מחויבים לתת לבעלי  אשר באמצעותה  בקרן  

אמור לשדרג את חיינו   G  5-הבנוסף התקנת  . אז מוזמנים לפנות ולהזמין עסקים סיב אופטי כבר היום 
ת שמתעוררות. אם יש  לבעיובאופן מיידי הכוונה למנות רפרנט לכל אזור שייתן פיתרון  באופן דרמטי.

לפניות הציבור באתר משרד התקשורת והם אמורים לטפל בזה.  בעיות של ניתוק בתקשורת יש לפנות 
 נאחל לו בהצלחה ונקווה שלפחות קצת ממה שהבטיח יתקיים. , בקיצור הבחור נמרץ ומלא רצון טוב

 
  טוענים המשכירים דירות בני היישוב לאחרונה מתקבלות תלונות על כך שצעירים  –השכרת דירות  •

משכירים  שצעירים יש הוא ש בשטח המצב ....שהדירות במצב תחזוקתי לא ראוי. התלבטות אמיתית
נוצר מצב שכל   .והולכים מתעללים בהן )לפעמים רק חודשיים( מתגוררים בהן תקופה קצרה ,דירות

לא הצדיק את המחיר שאנו גובים  זה לא עמדנו בזה... .ו לצבוע ולשפץ את הדירותננאלצ  כמה חודשים
לא הצלחנו לגרום לכך שהצעירים או הוריהם ישלמו על  בנוסף    , בגין הדירות ויצר קושי כלכלי לא פשוט

   .לעניין במקרה זה לא  והתנהלות משפטית היאנזקים שהם גרמו  
 

מחד אנו לא צובעים ומשפצים דירות לפני שהדייר נכנס  שהחלטנו ידיים ובשל נסיבות אלו הרמנו 
כמובן שמדי תקופה אנו נכנסים ועושים שיפוץ רציני   .בודקים כיצד הוא מחזיר את הדירה ומאידך לא 

זה לא    ,)ואל תגידו אכיפה מוגברת  אם יש למישהו רעיונות אחרים נשמח לשמועאך לא לאחר כל דייר....
 .  ושאין בו כלי אכיפה משמעותיים(  התחשבות קהילתיתחינוך ל עובד ביישוב שהעיקרון המרכזי בו הוא  

 
בתחילת החודש הבא יתבצע ביישוב מבצע איסוף חתולי רחוב וסירוסם או עיקורם )תהיה    –חתולי רחוב   •

מי שרואה חתולים כאלו בסביבתו מוזמן לדווח לי כדי שאוכל למקד את   ,הודעה על המועד המדויק(
 העוסקים במלאכה למקומות הנכונים. 

 
בהדרכת ערן מאיר   לסיור בצפון הגולן  26.6- ויוצא ביום שישי ה -  + מחדש ימיו כקדם 55מועדון  •

נאוה ש. עד יום ב'  ההרשמה אצל  16:30ונחזור בסביבות  8:00נצא בשעה  אותנו בסוסיתא(. )שהדריך
 ש"ח   60עלות למשתתף   נצא בהסעה מאורגנת. 22.6-ה
 

.  בשעות אחה"צ בגן היפני. )האירוע הוא ללא ילדים 8.7רביעי יתקיים ביום  -אירוע תודה ליוסי וייס  •
 (. פרטים נוספים בהמשך כמובן

 
 
 

 

 שבת טובה ורגועה נעה. 
 


